
 
 

Vergaderverslag 
  

Groep:   Raadscommissie 1 
Datum:  15 04 2025 
Uur:   20u37 – 21u52 
Plaats:   Nieuwe schepenzaal 
 
Aanwezig: R. Vandenberghe, burgemeester 

W. Allijns, schepen (zitting verlaten van 21u10 – 21u23) 
B. Buyse, F. Buysschaert, V. Decaluwe, K. Descheemaeker , N. Maghroud,  
P. Soens, P. Sustronck, W. Vermeersch, raadsleden 
M. Callens, raadslid (vanaf 21u30).  

 
Verontschuldigd: S. Demeyer, schepen; 

N. Maghroud en N. Beugnies, raadsleden  
     

Afwezig: K. Detavernier, raadslid 
 

Kopie:    
Bijlagen:  PPT presentatie van IMOG toegelicht door Johan Bonnier 

Lijst met alle vertegenwoordigers in raad van bestuur van Imog. 
 

 
Gemeenteraad  
 
Ruth Vandenberghe - Bestuurszaken 

 
Punt 1 Eengemaakte woonmaatschappij werkingsgebied Kortrijk-Wevelgem - SW+ - 
voordracht van bestuursmandaten - Aanduiden vertegenwoordigers vanuit de 
gemeenteraad 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1. 
 
Punt 2 Imog - aanduiden plaatsvervanger in het algemeen comité - Voordracht van 
bestuursmandaten - Aanduiden vertegenwoordigers vanuit de gemeenteraad 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1 
 
Punt 3 Imog - Algemene vergadering van 20 mei 2025 - Goedkeuren agenda met 
statutenwijziging en bepalen mandaat vertegenwoordiger 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1. 
 
Punt 4 Imog - Verslag en toelichting - Aktename 
 
Toelichting presentatie Johan Bonnier, algemeen directeur Imog. 
Presentatie werd overgemaakt door Veerle De Tollenaere van Imog op 16/4/2025 en 
wordt als bijlage toegevoegd aan dit verslag.  
 
Opmerking van Wouter.Vermeersch: 
Fysieke aanwezigheid van Johan Bonnier en de toelichting worden op prijs gesteld omdat er als 
oppositie anders geen vragen gesteld kunnen worden. 
 
 



Opmerking van Ruth Vandenberghe: 
Raad van Bestuur van Imog is inderdaad een gesloten vergadering maar vragen stellen kan wel 
tijdens de toelichtingsvergaderingen 2x jaar van Imog. 
 
Vraag van Wouter.Vermeersch: 
Naar aanleiding van de slide in de presentatie met de mandaten vertegenwoordigers per 
gemeente aangesloten bij Imog wordt de vraag gesteld of er in het bestuur van Imog ook 
vertegenwoordigers uit de oppositie van andere steden en gemeenten zitten en welke inbreng zij 
hebben.  
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Er is wel degelijk vertegenwoordiging vanuit oppositiepartijen maar hebben geen stemrecht.  
De lijst met alle vertegenwoordigers werd overgemaakt door Veerle De Tollenaere 
van Imog en wordt als bijlage toegevoegd aan dit verslag. 
 
Vraag en opmerkingen van Wouter.Vermeersch: 
Kunnen de financiële reserves van Imog aangesproken worden in plaats van deze te verhalen op 
de burger in functie van bepaalde extra kosten die het implementatieplan met zich mee zal 
brengen?  
 restafvalzakken in Antwerpen kosten maar 1.10 euro per stuk; 
 prijzen mogen niet meer stijgen! 
 behouden van de 60 en 40 literzakken: burgers hebben op deze maat van vuilniszakken 
vuilbakken aangekocht, is belangrijk dat deze maten behouden blijven; 
 geen voorstander van rolcontainers; 
 keukenafval mag niet straffend en betalend zijn, moet positief stimulerend zijn. 
 
Opmerking van Ruth Vandenberghe: 
Dit zijn geen technische vragen maar beleidsvragen, hoort niet thuis op de raadscommissie 1. 
Deze vragen moeten op forum van de gemeenteraadszitting zelf gesteld worden.  
 
Opmerking van Wouter Vermeersch: 
Wij vinden het problematisch dat restafval in Kortrijk maar om de 2 weken opgehaald zal worden.    
 
Opmerking van Pieter Soens en Ruth Vandenberghe: 
De presentatie werd niet correct geïnterpreteerd: in Kortrijk is dit niet van toepassing omdat er 
eigen ophaling wordt georganiseerd door bevoegde stadsdienst. Deze regeling zal van toepassing 
zijn in een aantal andere steden en gemeenten aangesloten bij Imog voor afvalophaling.  
 
Vraag van Wouter.Vermeersch: 
Wat is de stand van zaken beleidsmatig van het implementatieplan? 
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Het implementatieplan werd reeds goedgekeurd in de gemeenteraden van de vennoten alsook 
door OVAM.  
Hierdoor zijn al enkele fases in uitvoering. 
Is door alle bestuurders goedgekeurd.  
 
Vraag van Peter Sustronck: 
Zijn de voorgestelde rolcontainers afsluitbaar?  
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Deze rolcontainers zijn inderdaad afsluitbaar en te openen met sleutel door de klant & passe-
partout voor de ophaler. 
 
Vraag van Karel Descheemaeker: 
Wat houdt de nazorg van 30 jaar in? 
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog, aangevuld met extra info ontvangen van Veerle 
De Tollenaere van Imog 
De 30-jarige nazorg is vooral een milieuverplichting die moet nageleefd worden en hiervoor 



moeten de nodige budgetten voorzien worden. 
 Aanvulling ontvangen door Veerle De Tollenaere van Imog: 
Vlarem Subafdeling 5.2.4.5. De afwerking en nazorg 
 
Artikel 5.2.4.5.1. 
§ 1. 
De exploitant deelt de datum van de definitieve beëindiging van de stortactiviteiten in een 
stortvak schriftelijk mee aan de toezichthouder binnen de maand na beëindiging van de 
stortactiviteiten. 
  
§ 2. 
Voor een stortplaats, of voor een gedeelte daarvan, wordt met de afwerking en de 
sluitingsprocedure begonnen wanneer: 
1. ofwel, de stortplaats of een gedeelte ervan zijn capaciteit heeft bereikt; 
2. ofwel, de exploitant van de stortplaats in afwijking van zijn werkplan daartoe zelf besluit, 

mits schriftelijke goedkeuring van de toezichthouder; 
3. ofwel, de vergunningverlenende overheid daartoe besluit; 
4. ofwel, bij het verstrijken van de vergunningstermijn, in geval geen hernieuwing van de 

omgevingsvergunning voor de exploitatie van de ingedeelde inrichting of activiteit werd 
bekomen. 

  
§ 3. 
Om het binnendringen van water in de stortplaats van categorie 1 en 2 te vermijden wordt zo 
snel mogelijk een afdichtlaag aangebracht. 
  
§ 4. 
De volledige afwerking wordt uitgevoerd uiterlijk één jaar na het in § 1 bedoelde tijdstip. 
Rekening houdend met stabilisatie en zettingen kunnen voor categorie 1 en 2 stortplaatsen in de 
omgevingsvergunning voor de exploitatie van de ingedeelde inrichting of activiteit andere 
termijnen worden bepaald. 
  
§ 5. 
Een stortplaats of een gedeelte daarvan wordt pas als definitief afgewerkt beschouwd, wanneer 
de toezichthoudende overheid na het uitvoeren van een eindinspectie ter plaatse en na het 
beoordelen van alle verslagen die de exploitant heeft ter beschikking gesteld,een proces-verbaal 
houdende definitieve afwerking van de stortplaats opgesteld heeft. 
  
De toezichthoudende overheid bezorgt de exploitant een copie van dit proces-verbaal. Een en 
ander doet in geen geval af aan de verantwoordelijkheid van de exploitant uit hoofde van de 
vergunningsvoorwaarden. 
  
§ 6. 
De exploitant blijft, nadat de stortplaats definitief is gesloten, verantwoordelijk voor onderhoud, 
toezicht en controle in de nazorgfase zolang de vergunningverlenende overheid zulks nodig acht, 
rekening houdend met de tijd gedurende welke de stortplaats gevaar kan opleveren. De 
exploitant van de stortplaats is verantwoordelijk voor toezicht op en analyse van het 
stortplaatsgas, het stortplaatspercolaat en het grondwater in de omgeving van de stortplaats, 
zolang de vergunningverlenende overheid van oordeel is dat een stortplaats gevaar voor het 
milieu kan opleveren en onverminderd eventuele andere wetgeving met betrekking tot de 
aansprakelijkheid van de houder van het afval. De exploitant stelt de toezichthoudende overheid 
en de Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij in kennis van alle significante nadelige 
milieueffecten die bij de controleprocedures aan het licht zijn gekomen en geeft gevolg aan het 
besluit van de bevoegde autoriteit omtrent de aard en het tijdstip van de uit te voeren 
corrigerende maatregelen; 
 
 
 



Vraag van Karel Descheemaeker: 
Wat moet nog extra voorzien worden om containers te kunnen implementeren in Kortrijk? 
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Imog heeft nog recht op de subsidie voor deze implementatie.  
Imog heeft alle nodige stappen genomen waardoor alle containers en andere middelen in heel 
binnenkort besteld kunnen worden. Deze middelen hebben een levertermijn tussen 6 en 8 
maanden. 
De implementatie en uitrol hiervan is een enorme logistieke operatie per stad of gemeente. 
 
Vraag van Karel Descheemaeker: 
Komen er ook veranderingen voor winkels die veel eten weggooien? 
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Het luik van de voedselverspilling bij de burger is detecteerbaar in de restafvalzak. Hier werd 
eveneens onderzoek naar gedaan de voorbije jaren. 
Het luik van de  voedseloverschotten van winkels is ten laste van W13 die hier gericht op werken 
met de daarvoor bevoegde organisaties en winkels.  
 
Vraag van Karel Descheemaeker: 
Volgende is geen technische vraag maar ter vergelijking met de stad Lille: is het noodzakelijk om 
in Kortrijk bij de implementatie ook het aantal vuilbakken in straatbeeld te verminderen? 
 
Antwoord van Johan Bonnier van Imog: 
Zwerfvuil is een maatschappelijk probleem en Kortrijk voert hierbij reeds het 6-stappenplan uit. 
 
Punt 5 Leiedal - Algemene vergadering van 22 mei 2025 - Goedkeuren agenda en 
bepalen mandaat vertegenwoordiger 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1. 
 
Punt 6 Politieraad - Opvolging van een politieraadslid - verkiezing 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1. 
 
Punt 7 XOM nv - Goedkeuren agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiger 
Geen opmerkingen vanuit raadscommissie 1. 

 
Ruth Vandenberghe – Interne Dienst Preventie op het werk 

 
Punt 8_ 2025_GR_00115 Tijdelijke politieverordening - Tijdelijke privatisering van 
een deel van het openbaar domein bij diverse evenementen in de maanden mei en 
juni – Vaststellen 
 
Vraag van Wouter Vermeersch: 
Het 1-mei festival gaat door ter hoogte van Abby: is deze vernieuwde en pas heraangelegde site 
hier geschikt voor? Dit is niet meer het grasplein van vroeger. 
 
Antwoord van Wouter Allijns: 
Het 1-meifestival zal doorgaan op dezelfde plaats als waar de tent van openingsweekend Abby 
stond en is daarvoor geschikt. 
 

Ruth Vandenberghe – Strategische Coördinatie 
 
Punt 9_ 2025_GR_00101 Organisatiebeheersing Kortrijk - Jaarlijkse rapportering 
(01/01/2024 - 31/12/2024) – Aktename 
 
Opmerking van Wouter Vermeersch: 
Er worden in de eerstvolgende gemeenteraad opmerkingen geformuleerd door Wouter 
Vermeersch. 

 



Wouter Allijns – Budget en Boekhouding 
 
Punt 10 2025_GR_00118 Algemene beleidsrapportering - Jaarrekening stad en 
OCMW Kortrijk 2024 – Vaststellen 
 
Vragen vanuit fractie Groen: 
1. Bij een aantal acties zijn er geen financiële gegevens beschikbaar: wil dit zeggen dat deze 
acties niet uitgerold werden? (bv. 1.2.4, 2.4.2…) 
2. Een aantal acties hebben veel geld gekost maar voorlopig nog zonder eindresultaat bv. het 
mobiliteitsplan, het gemeentelijk ruimteplan (deelplan Interfluvium is niet besproken op de GR). 
Wordt er rond deze acties nog verder gewerkt deze legislatuur en wat is planning? 
 
Vragen gingen gesteld worden tijdens de verenigde raadscommissie ipv raadscommissie 1 maar 
zullen gesteld worden op de eerstvolgende gemeenteraadszitting in plaats van deze 
raadscommissie.  
 
Punt 11 2025_GR_00119   Jaarrekening - ILV verkeersveiligheid regio Kortrijk per 
31/12/2024 – Goedkeuren 
 
Vragen vanuit fractie Groen: 
1. Hoe wordt deze winstverdeling aangewend voor toekomstige acties rond verkeersveiligheid? 
2. Prioriteitsbepaling: gebeurt dit vanuit het STOP-principe? 

 
Vraag zal gesteld worden op de eerstvolgende gemeenteraadszitting in plaats van deze 
raadscommissie. 

 
Varia 
Geen varia 

 
 
 
 
 
 
        De secretaris, 
        Sara Ferlin 
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